
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 09/10/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Στην τύχη του έχει εγκαταλειφθεί το Δημοτικό Σχολείο Φαρρών στον 

Ερύμανθο Αχαΐας»  
 
 
Κυρία και κύριε Υπουργοί, 
 

Όπως μας αναφέρουν κάτοικοι του Ερύμανθου Αχαΐας, το σχολικό συγκρότημα 
των Φαρρών αντιμετωπίζει σωρεία σοβαρών προβλημάτων. Τα μαθήματα 
διεξάγονται σε προκατασκευασμένες αίθουσες, ενώ η αίθουσα πολλαπλών 
χρήσεων του εν λόγω σχολικού κτηρίου έχει κριθεί ακατάλληλη και καθίσταται 
επικίνδυνη, σε περίπτωση σεισμικής δονήσεως. Ενώ, μάλιστα, έχει αποφασισθεί η 
κατεδάφισή της από το 2019, ωστόσο, δεν κατεδαφίστηκε ποτέ, με αποτέλεσμα να 
τίθεται σε κίνδυνο η ασφάλεια μαθητών και εκπαιδευτικών, όπως μας μεταφέρουν 
γονείς των μαθητών. Την ίδια στιγμή, παρά το γεγονός ότι, έχει ξεκινήσει η 
σχολική χρονιά, δεν έχουν ολοκληρωθεί στο άνω σχολείο οι εργασίες συντήρησης 
και επισκευής, οι οποίες θεωρούνται παρεμβάσεις μικρής κλίμακας.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Προτίθεσθε να προβείτε στην άμεση καταγραφή των προβλημάτων που έχουν 
προκληθεί στις κτηριακές εγκαταστάσεις του άνω Δημοτικού Σχολείου Φαρρών και 
να επισπεύσετε την αποκατάσταση αυτών; 
 

2. Προτίθεσθε να λάβετε την αναγκαία πρόνοια για την κατασκευή σύγχρονου 
σχολικού κτηρίου, που θα φιλοξενήσει το άνω Δημοτικό Σχολείο Φαρρών, στο 
εγγύς μέλλον;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://www.thebest.gr/article/594723-diamantis-kanellopoulos-to-polupatho-
dimotiko-scholeio-farron-sunechizei-na-afinetai-stin-tuchi-tou  
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